



နေ့စွဲ - ၂၀၂၀ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်

## အိမ်ရာဝင်းအတွင်းနေထိုင်ကြောင်း စာရင်းသွင်းရန်နှင့် အသစ်ပြောင်းရွှေ့ လာမည့်သူများ နေထိုင်ခွင့် လျှောက်ထားရန် ကြေငြာချက်

လူကြီးမင်းတို့ ကြားသိပြီးဖြစ်တဲ့အတိုင်း COVID-19 ရောဂါပိုးသည် ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း ဆက်လက်ကူးစက် ပြန့်နှံ့လျက်ရှိပြီး နိုင်ငံအများစုတွင် အရေးပေါ်အခြေအနေအဖြစ် သတ်မှတ်ကာ အဝင်အထွက်နှင့် သွားရောက် လည်ပတ်မှုများကို ကန့်သတ်လျက် ရှိပါသည်။ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၂၀ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့ ကြေငြာချက်အရ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ရှိအချိန်ထိ COVID-19 ရောဂါကူးစက်ခံရသည်ဟု သေချာသူ ၅ ယောက်ရှိသည်ဟု ထုတ်ပြန်ကြေငြာထားပါသည်။

ကြယ်စင်အိမ်ရာ၏ အုပ်ချုပ်မှုတာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့်လည်း အိမ်ရာဝင်းအတွင်း နေထိုင်သူများအား ရောဂါ ကူးစက်ပြန့်နှံ့မှုမှ အကောင်းဆုံးကာကွယ်ပေးနိုင်ရန် အတတ်နိုင်ဆုံး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ရောဂါကာကွယ်ရေး နည်းလမ်းများအနက်မှ တစ်ခုအနေဖြင့် ယခုလက်ရှိအိမ်ရာဝင်းအတွင်း နေထိုင်သူများ၊ အိမ်ရှင်များနှင့် အိမ်ငှားများအားလုံးကို မှတ်တမ်းထားရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ လိုအပ်သော အချက်အလက်များကို အောက်ပါလင့်ခ်တွင်လည်းကောင်း၊ A5 အဆောက်အဦးရှိ အိမ်ရာစီမံအုပ်ချုပ်ရေးရုံးခန်းများတွင်လည်းကောင်း **ဧပြီလ ၁ ရက်**နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

အထူးသတိပြုရန်မှာ အိမ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် မိမိအိမ်သို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သူ/အိမ်ငှားအသစ်များ ရောက်ရှိ လာပါက အိမ်ရာစီမံအုပ်ချုပ်ရေးရုံးခန်းသို့ ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားရမည် ဖြစ်ပါသည်။ အိမ်ငှားအသစ်/ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သူအသစ်အနေဖြင့် အိမ်ရာဝင်းအတွင်း လာရောက်နေထိုင်ခွင့်ရရေး မဆောင်ရွက်မီတွင် လိုအပ်သောကျန်းမာရေး စစ်ဆေးမှုများနှင့် လတ်တလော ခရီးသွားထားခြင်း ရှိမရှိ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှုများကို ခံယူရမည် ဖြစ်ပါသည်။ COVID-19 ရောဂါပိုးသည် လက်ရှိအချိန်ထိ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် လျင်မြန်စွာ ကူးစက် ပြန့်နှံ့လျက်ရှိသောကြောင့် အိမ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့သော လုပ်ငန်းစဉ်များကို ကျွန်ုပ်တို့နှင့်



အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးပါရန်နှင့် ယခုကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်နေခြင်းများအပေါ် နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ကြယ်စင်မြို့တော်အိမ်ရာတွင် နေထိုင်ကြောင်း စာရင်းပေးသွင်းထားသော အိမ်ရှင်များနှင့် အိမ်ငှားများကို တကိုယ်ရည်ဖြတ်သန်းခွင့်နှင့် မော်တော်ယာဉ် ဖြတ်သန်းခွင့် “ဝင်ခွင့်ကဒ်များ” ပြုလုပ်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ “ဝင်ခွင့်ကဒ်များ”ကို A5 အဆောက်အဦးရှိ အိမ်ရာစီမံအုပ်ချုပ်ရေးရုံးခန်းတွင် ထုတ်ယူနိုင်မည် ဖြစ်ပြီး **၂၀၂၀ ခုနှစ် ဧပြီလ ၂ ရက်**နေ့မှစ၍ ၎င်းနည်းစနစ်ကို အိမ်ရာဝင်းအတွင်း စတင်ကျင့်သုံးမည် ဖြစ်ပြီး **အဆင့် ၁ အရေးပေါ် အခြေအနေအဖြစ် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ကြောင်း ထုတ်ပြန်ပြီးသည့်နေ့** မှစ၍ အိမ်ရာဝင်းအဝင်ဝရှိ လုံခြုံရေးဂိတ်တွင် ၎င်းဝင်ခွင့်ကဒ်ကို ပြသနိုင်မှသာ အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုတော့မည် ဖြစ်ပါသည်။

ယခုကဲ့သို့ ပူးပေါင်းပါဝင်ပေးခြင်းနှင့် နားလည်ပေးခြင်းအပေါ် အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ထပ်မံသိရှိလိုသည်များကို Hotline ဖုန်းနံပါတ် 09 699 872 699 သို့ ဆက်သွယ်၍လည်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သလို [customercare@yomaland.com](mailto:customercare@yomaland.com) သို့လည်း စာများပေးပို့၍ စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်

StarCity Management